
 
 
 

Καθυστερήσεις στις διαδικασίες και τις πληρωµές του 
αναπτυξιακού νόµου 

 

 

Ο ΣΒΒΕ µε επιστολές του, προς τον  Γενικό Γραµµατέα Στρατηγικών και Ιδιωτικών 
Επενδύσεων, κ. Λ.Λαµπριανίδηαλλά και στην Υφυπουργό Εσωτερικών και 
∆ιοικητικής Ανασυγκρότησης (Μακεδονίας-Θράκης) κα Μ. Κόλλια – 
Τσαρουχά,επανήλθε εκ νέου µεταφέροντας την έντονη δυσαρέσκεια και τη µεγάλη 
ανησυχία πολλών µεταποιητικών επιχειρήσεων µελών τουγια τιςκαθυστερήσεις που 
παρατηρούνται στις διαδικασίες και τις πληρωµές του αναπτυξιακού νόµου. 
Συγκεκριµένα στην αδυναµία πληρωµής ολοκληρωµένων και ελεγµένων 
επενδυτικών σχεδίων παλαιότερων αναπτυξιακών νόµων καθώς επίσης, για την 
αδυναµία σύστασης επιτροπών ελέγχου επενδύσεων, κυρίως για τα επενδυτικά 
σχέδια που έχουν, ήδη προ καιρού, ολοκληρωθεί. 

Στις επιστολές του, ο Σύνδεσµος, τόνισε ότι η µακρόχρονη αδρανοποίηση των 
διαδικασιών λειτουργίας του αναπτυξιακού νόµου ανάγκασε πολλές επιχειρήσεις να 
προχωρήσουν στην υλοποίηση των επενδυτικών τους σχεδίων χωρίς την καταβολή 
των ενίσχυσεων αυξάνοντας µε τον τρόπο αυτό τα προβλήµατα ρευστότητας που 
αντιµετωπίζουν στο ήδη αρνητικό επιχειρηµατικό περιβάλλον µέσα στο οποίο 
προσπαθούν να δραστηριοποιηθούν. 

Ο Σύνδεσµος αντιλαµβανόµενος τα τεράστια δηµοσιονοµικά προβλήµατα της χώρας 
επανέλαβε την πρότασή του για τη δηµιουργία ειδικής πιστωτικής γραµµής 
συµψηφισµού των συγκεκριµένων οφειλών του δηµοσίου για επενδύσεις µε τις 
φορολογικές και ασφαλιστικές οφειλές των επιχειρήσεων προς το κράτος. 

Τέλος, υπογραµµίζοντας ότι η διαδικασία που ακολουθείται µέσω µητρώου ελεγκτών 
έχει αποβεί κατ’ επανάληψη άκυρη, πρότεινε τη συγκρότηση επιτροπών εκτός 
συστήµατος – εξωσυστηµικές κληρώσεις ελεγκτών, για την οµαλοποίηση του 
αδιεξόδου. Η πρακτική αυτή, υποστήριξε είναι απολύτως σύννοµη και έχουν 
προσφύγει σε αυτήν πολλές Περιφερειακές Αρχές που διαχειρίζονται κονδύλια του 

Αναπτυξιακού Νόµου. 

 


